
Referat fra betyrelsesmøde 25/2 – 20 

 

 

pkt. 1 Havehegn 
En beboers havehegn er væltet, det har udløst spørgsmålet om hvorvidt et nyt skal sættes op. Da hegnet 

var der ved indflytning, skal det reetableres. 

Det er bestyrelsen vurdering, at der er brug for hegnene til af skabe lidt privatliv i haverne, hvorfor vi vil 

reservere penge på langtidsplanen, så de løbende kan blive erstattet, når de går til. Dette vil vi tage med til 

rundgangen.  

pkt. 2 Evaluering af fastelavn 
Vi synes, at vores fastelavnsfest fungerede fint, det fungerede godt med at gøre det udendørs ved 

gyngestativet og en kop kaffe i bestyrelseslokalet.  

Pkt. 3 Udflugt 
Vi undersøger, hvor mange penge vi har på kontoen til at holde fællesarrangementer for.  

Vi kunne tænke os at lave en udflugt til Ree Park, da der er noget at se på og lave for alle aldre. 

Vi vil forsøge at finde en dato efter sommerferien. 

Christina undersøger muligheder og priser fra Ree Park 

Planlægges ved næste bestyrelsesmøde. 

Pkt. 4 Formalia ved møder 
Vi tager dagordenen fra en ende af, og laver referater, der lægges ud på Afdelingens side ved Almenbo 

Pkt. 5 Låger ved skraldeskure 
Mange beboere, der bor tæt på skraldeskurene, føler sig generet af larm, når lågerne smækkes. Derfor 

vælger vi, at de skal fjernes. 

Pkt. 6 De gamle bomme ved parkeringspladser 
Bommene ved parkeringspladserne skal fjernes, da de ikke længere tjener noget formål, men tværtimod 

udgør en risiko for, at man kommer til at køre ind i dem. Vi vil gerne have en løsning, der ser pæn ud. 

 
 

 

 


